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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
          MJESNI ODBOR  KOZALA  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA KOZALA 
 
KLASA: 026-02/20-01/12  
URBROJ: 2170-01-09-10-20-4 
Rijeka, 28. veljače 2020. godine 

 
ZAPISNIK 

S 13. SJEDNICE VMO KOZALA 
 

Dana 28. veljače 2020. (petak) održana je 13. sjednica VMO Kozala, s početkom u 16,30 sati u 
prostorijama MO Kozala, Volčićev trg 2. 
 
Sjednici su bili prisutni: 
- Sanjin Matijević, predsjednik VMO 
- Kristian Starčić, zamjenik predsjednika VMO 
- Filip Jakovac, član VMO 
- Ines Mijić, članica VMO 
- Grgo Rukavina, član VMO  
- Erika Valić, tajnica MO  
 
Ostali prisutni: 
- Goran Jovanić, predsjednik Karate kluba „Belvedere“ 

 
 
Usvajanje zapisnika s 12. sjednice VMO Kozala: 

- Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 

Dnevni red 
 

1. Informacija o održanim sastancima s nadležnim službama vezano uz uređenje 
Volčićevog trga 

2. Informacija o održavanju manifestacije „Noć knjige“ 2020. godine 
3. Razno - informacije i zamolbe građana 

 
 

Sjednica je započela u 16,30 sati. Predsjednik VMO Sanjin Matijević otvorio je sjednicu i 
pozdravio sve prisutne. Predloženi dnevni red usvojen je jednoglasno. 
 

 
AD 1 

Predsjednik VMO Sanjin Matijević obavijestio je sve prisutne o sastanku održanom u Gradu 
Rijeci u četvrtak, 20. 2. 2020. g. u 10,00 sati, na kojem su uz njega osobno i člana VMO Filipa 
Jakovca bili prisutni predstavnici OGU za komunalni sustav, OGU za urbanizam te KD Rijeka 
promet. Glavni zaključci sa održanog sastanka su slijedeći: 

- Prometno rješenje u neposrednoj okolici Volčićevog trga ostaje kakvo je; 
- Potrebno je zadržati betonske gljive zbog sigurnosti prometa; 
- Razmotriti će se i utvrditi mogućnosti za dodatno ograđivanje trga iskopom u 

unutarnjem obodu trga (iza zaštitnih betonskih gljiva) u koji bi se posadilo adekvatno 
bilje, uz napomenu da MO Kozala ne podržava rješenja koja uključuju bilo kakve 
žardinjere; 
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- Razmotriti će se i utvrditi mogućnosti za sadnju bora na centralnu točku Volčićevog 
trga; 

- Razmotriti će se i utvrditi mogućnosti za postavu dodatnih klupa i stolova na 
Volčićevom trgu, imajući u vidu sigurnosni aspekt (dovoljna udaljenost od prometnice 
i sl.); 

- Predstavnici VMO Kozala i nadležnih gradskih službi zatražit će mišljenje 
konzervatora glede svih navedenih zahvata, kako bi se između ostaloga utvrdilo je li 
Volčićev trg dio zaštićene cjeline sa zgradom MO Kozala (zatražiti će se pisano 
očitovanje). 

 
Zaključak: 
Informacija o sastanku, kao i prethodno navedeni zaključci jednoglasno su usvojeni. 
 
 

AD 2 
Zamjenik predsjednika VMO Kristian Starčić izvijestio je članove VMO o manifestaciji „Noć 
knjige“ koja će u 2020. godini imati otvoren javni natječaj za prijave od 5. do 27. ožujka za 
sudjelovanje u organiziranju programa. Predlaže da se kao i prošle godine VMO Kozala prijavi 
na natječaj te omogući građanima s ovog područja druženje uz predavanja, razmjenu knjiga te 
čitanje za djecu. 
Predsjednik VMO Sanjin Matijević naglasio je da prije donošenja formalne odluke trebamo 
dobiti službeni poziv za uključivanje u program kao i prošle godine, stoga predlaže da se za 
sada informacija o manifestaciji samo primi na znanje. 
 
Zaključak: 
Informacija se prima na znanje, a VMO će se uključiti u program nakon dobivanja 
službenog poziva od strane organizatora. 
 
 

AD 3/1 
Predsjednik VMO Sanjin Matijević obavijestio je sve prisutne kako će na sjednicu Gradskog 
vijeća u ožujku 2020. godine biti upućen njihov prijedlog o imenovanju parka neslužbenog 
naziva „Kozala“ u Park Zvonimira Škerla. Predsjednik će naknadno zatražiti informaciju od 
nadležnih u Gradu Rijeci o proceduri postavljanja natpisa s novim imenom parka te na koji 
način u tome može sudjelovati Vijeće. 
 
Zaključak: Informacija se prima na znanje. 
 
 

AD 3/2 
Član VMO Filip Jakovac uočio je da su na površinama kao što su šetnice, parkovi, trg, 
nogostupima sve više prisutne odbačene boce od raznih vrsta alkoholnih pića. Najviše su 
zamijećene u parku za pse, gdje se, uz nesmotreno odlaganje navedenih boca, obavlja i 
nužda te se stvara opasnost od zaraze. Predlaže pokretanje inicijative za uvođenje 
kvartovskih policajca. S obzirom na postojanost objekata u neposrednoj blizini, kao što su 
Prihvatilište za beskućnike „Ruže Sv. Franje“, Gradsko groblje Kozala, park Kozala, Župa Sv. 
Romualda i Svi Svetih, ali i OŠ Kozala, situacija nije nimalo bezazlena. Predlaže da se izvrši 
svojevrstan pritisak prema Policijskoj upravi Primorsko-goranskoj te da se, po mogućnosti, u 
inicijativu uključe i druga vijeća mjesnih odbora koja bi bila zainteresirana. 
 
Zaključak: Uputit će se prijedlog prema drugim mjesnim odborima te će se potom 
nastupiti pisanim putem prema Policijskoj upravi Primorsko-goranskoj. 
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AD 3/3 
Član VMO Filip Jakovac osvrnuo se i na problem borovih prelaca koji se pojavio u parku za 
pse. S obzirom na odgovor Dezinsekcije d.o.o. u kojem se navodi kako trenutno nije pravo 
vrijeme za djelovanje po pitanju suzbijanja istih, već treba djelovati pri samom nastanku 
problema, upit za njihovo odstranjivanje treba uputiti već u kasnu jesen kada se prvi put uoče. 
 
Zaključak: Pozivaju se svi građani koji uoče borov prelac u nastajanju da svoja 
saznanja dojave tajnici MO Kozala kako bi se mogle obavijestiti nadležne službe. 
 
 

AD 3/4 
Član VMO Filip Jakovac iznio je i problem rasvjete kod Župe Sv. Romualda i Svih Svetih i to 
na samom ulazu u crkvu te kod kripte. Osvjetljenje je vrlo slabo te ga je potrebno promijeniti. 
 
Zaključak: Obavijestiti KD Energo o potrebi zamjene javne rasvjete na navedenoj 
lokaciji. 
 
 

AD 3/5 
Član VMO Filip Jakovac naveo je da u Ulici Vjenceslava Novaka kod kućnog broja 11 problem 
stvara čempres koji raste uz samu zgradu te svim stanarima stvara velike probleme po pitanju 
alergije. Stanari ne mogu spavati uz otvoreni prozor.  
 
Zaključak: Obavijestiti nadležne službe pri OGU za urbanizam da utvrde vlasništvo na 
površini gdje se čempres nalazi te pristupe rješavanju navedenog problema ukoliko je 
riječ o javnoj površini. 
 
 

AD 3/6 
Gospodin Goran Jovanić, predsjednik Karate kluba „Belvedere“ iznio je ukratko interes za 
organiziranje glazbenog događaja na krovu zgrade MO Kozala, a za čiji je izvid (odlazak na 
krov zgrade) prethodno od Grada Rijeke, vlasnika zgrade, dobio negativan odgovor. U 
raspravi je g. Jovaniću naglašeno da VMO načelno podržava sve aktivnosti koje provode 
građani i udruge građana, ali ga i upozorilo kako se u konkretnom slučaju izvid krova zgrade 
ne može dogoditi bez odobrenja nadležnih službi iz Grada Rijeke te da po tom pitanju VMO ne 
može pomoći jer u tom pogledu nema pravo odlučivanja. 
 
Zaključak: VMO Kozala načelno podržava svaki događaj koji građani ili udruge građana 
žele organizirati u zgradi MO Kozala ukoliko za isti imaju dozvolu vlasnika, odnosno 
Grada Rijeke.  
 
 
Kako nije bilo dodatnih prijedloga ili rasprave, predsjednik Vijeća zaključuje sjednicu u 17,30 
sati. 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice.  
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:  Predsjednik VMO Kozala: 
 
Erika Valić Sanjin Matijević 


